



KOLEJ FELCRA SEBERANG PERAK

Unit Pengambilan Pelajar
Bandar Baru Seberang Perak
36800 Kampung Gajah, Perak

Tel Pejabat : 05-6551190 Fax : 05-6551102

017-55501466 (Maliki), 016-5119117 (Syahrizan), 012-7614319 (Siti Nazura)

Email : kfsp.seberangperak@yahoo.com



BORANG PERMOHONAN MENGIKUTI PROGRAM PENGAJIAN DI KOLEJ FELCRA SEBERANG PERAK

Nama		Tarikh Lahir	
No. Kad Pengenalan		Jantina	
Alamat Kediaman		No. Telefon	T/Bimbit
			Rumah
		Email	

PROGRAM YANG DIPOHON	
JENIS KURSUS / BIDANG	

MAKLUMAT & KENYATAAN
<ol style="list-style-type: none"> Program Peringkat Sijil yang ditawarkan: <ol style="list-style-type: none"> Sijil Asas Perniagaan – Syarat Kemasukan, Lulus Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) Sijil Pendidikan Awal Kanak-Kanak } Syarat Kemasukan, Lulus Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) & mendapat sekurang-kurangnya SATU (1) Keputusan Sijil Keusahawanan Yuran pendaftaran ialah RM 500 sahaja. Tajaan/Pinjaman dan elaun bulanan dari Yayasan FELCRA disediakan bagi yang layak (Keutamaan bagi generasi peserta & warga FELCRA Berhad). Permohonan Tajaan/Pinjaman dari Yayasan FELCRA perlu mendapat sokongan & pengesahan generasi peserta atau warga FELCRA Berhad daripada Pengurus Kawasan FELCRA Berhad. Borang yang telah lengkap diisi hendaklah dikembalikan bersama sijil dan dokumen berkaitan ke alamat seperti di atas.

(Sila sertakan & tandakan (✓) senarai semak salinan sijil-sijil dan dokumen berkaitan)					
DOKUMEN	KUANTITI	SEMAK	DOKUMEN	KUANTITI	SEMAK
Sijil Kelahiran Yang Telah Disahkan	4 Keping		Gambar Berukuran Pasport	4 Keping	
Salinan Kad Pengenalan (Penjamin) Ibu dan Bapa atau Penjaga Yang Telah Disahkan	4 Keping		Salinan Sijil Berhenti Sekolah Yang Telah Disahkan	4 Keping	
Salinan Kad Pengenalan Pelajar (Pemohon) Yang Telah Disahkan	4 Keping		Salinan Slip Gaji / Surat Pengesahan Pendapatan Ibu Bapa	4 Keping	
Sijil SRP / PMR / SPM / SPMV Yang Telah Disahkan	4 Keping		Salinan Surat Sokongan & Pengesahan Generasi FELCRA daripada Pengurus Kawasan	4 Keping	

PENGAKUAN PEMOHON	
Saya mengaku bahawa segala keterangan dan butiran yang diberikan adalah benar.	
Tarikh :	Tandatangan :
Adakah Pemohon Merupakan Generasi Peserta atau Warga FELCRA Berhad? (Sila tandakan (✓) pada kotak berikut):	
<input type="checkbox"/> Ya <input type="checkbox"/> Tidak	